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LadyLawyer | Doamnele domina efectivele firmei Stratulat Albulescu, conduc

departamente cheie din cadrul firmei și s-au remarcat în toate ariile de practica.

Portretele unor avocate de succes și lista proiectelor coordonate

Doamnele din avocatura de business s-au remarcat atât în plan național, cât și în plan internațional printr-o

multitudine de mandate finalizate cu succes, prin soluțiile oferite în proiecte și prin excelența în toate ariile

de practica. În aceasta profesie, diferențele de gen nu au nicio relevanța, avocatul - fie barbat, fie femeie –

remarcându-se prin calitațile și cunoștințele sale și prin implicarea de care da dovada în dosarele pe care le

are în lucru. Carierele de succes în avocatura sunt doar ale celor care muncesc foarte mult, care sunt

dedicați  profesiei și care au dorința de a performa.

Prezența doamnelor în firmele de avocatura a ajuns, în unele situații, sa o depașeasca pe cea a domnilor, dovedind

faptul ca profesia aceasta nu are gen.

Echipa Stratulat Albulescu este formata în proporție de 62% din femei, 28 dintre persoanele care lucreaza în

aceasta societate fiind doamne. De asemenea, numarul doamnelor care ocupa poziția de partener este unul

însemnat, din cei șapte parteneri ai Stratulat Albulescu, trei fiind reprezentante ale sexului frumos, rezultând

astfel un procent de aproximativ 43% femei în rândul partenerilor.

Doamnele avocat s-au remarcat în majoritatea ariilor de practica incluse în galeria domeniilor acoperite de firma.

Stratulat Albulescu se mândrește cu departamentele sale coordonate exclusiv de doamne. În aceasta categoria

intra practica de Energie, departament coordonat de Irina Petre, Concurența, Proprietate Intelectuala &

Tehnologie, Life Sciences, departamente coordonate de Ana Maria Kusak, dar și Litigii, departament coordonat

de Adriana Dobre și Roxana Catea.

„Însa și în cadrul departamentelor coordonate de barbați (precum Drept Imobiliar, Drept Comercial, Fuziuni și

Achiziții), doamnele s-au afirmat, oferind servicii de asistența juridica de cea mai înalta calitate. Mai mult,

începând cu data de 1 ianuarie 2021 ne face placere sa anunțam promovarea unei doamne avocat, Cristina Man,

în poziția de Partener. Cristina face parte din departamentul de Corporate/ M&A, una dintre ariile de baza ale

firmei. Aceasta decizie reflecta atât talentul și contribuția ei semnificativa în numeroase tranzacții, cât și

angajamentul nostru de a investi continuu în viitorul afacerii noastre și în oamenii din cadrul echipei. Cristina este

unul dintre cei mai vechi membri ai echipei noastre, care a dat dovada de dedicare și devotament fața de strategia

și principiile SAA și care a contribuit la consolidarea și creșterea companiei pâna la poziția actuala pe piața.

Avocat de business, Cristina s-a specializat în tranzacții M&A din sectorul tehnologie și va continua sa aiba un rol

de coordonare în grupul dedicat acestui sector din cadrul departamentului de M&A. Contribuția ei în proiecte

complexe i-a adus o binemeritata recunoaștere din partea clienților, fiind considerata un avocat cu „o etica

deosebita și cunoștinte extraordinare” (conform Legal 500, Editia 2018). Cu o abordare creativa și orientata spre
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identificarea soluțiilor, Cristina acorda asistența juridica clienților locali și internaționali într-o gama vasta de

aspecte legate de dezvoltarea afacerilor lor în România. Cristina asista companii lideri de piața care creeaza unele

dintre cele mai avansate tehnologii din lume, iar portofoliul ei de clienți include multinaționale ce activeaza în

sectorul tehnologiei, companii internaționale cu o expansiune rapida, fonduri de investiții, start-up-uri și fondatorii

acestora, precum și utilizatorii de servicii Tech”, au precizat pentru 

Biz

Lawyer reprezentanții Stratulat Albulescu.

 

Descopera oportunitațile de recrutare de pe LegiTeam! GRATUIT.

 

  

Soluționarea proiectelor face diferența

Munca unui avocat este greu de „cântarit”, diferențele fiind facute de mandatele finalizate cu succes, de

modalitatea în care acesta interacționeaza cu clientul și de portofoliul deținut.

În cazul Stratulat Albulescu, echipa lucreaza umar la umar, coordonarea proiectelor fiind încredințata avocatului

care poate echilibra cel mai bine munca din mandatul respectiv.

Ana-Maria Kusak, Partener și coordonator al departamentelor de Dreptul Concurenței, Proprietate Intelectuala

& Tehnologie, Life Sciences și Cristina Man, Avocat Colaborator Coordonator Drept Societar, Drept Comercial,

Fuziuni & Achiziții, Capital Privat, s-au implicat anul trecut în multe proiecte majore, pe care le-au coordonat și

le-au finalizat stralucit.

Datorita unei bune relații pe care Stratulat Albulescu și Cristina Man o au cu fondul de investiții GapMinder, au

luat naștere o serie de proiecte pe care noul partener al firmei de avocatura le-a soluționat. Astfel, pe parcursul

anului trecut, Cristina a coordonat mai multe proiecte în care SAA a acordat asistența juridica echipei GapMinder

cu privire la o serie de tranzacții, între care amintim investițiile facute în companiile Druid, Deepstash, Soleadify și

Cartloop, continuând astfel seria investițiilor facute de GapMinder în companii din domenul IT cu potențial

important de dezvoltare, precum Typing DNA, MediJobs, Frisbo, FintechOs sau SmartDreamers.

De asemenea, Cristina Man împreuna cu Silviu Stratulat, Managing Partner Stratulat Albulescu, au coordonat

proiectul care a vizat acordarea de asistența juridica  firmei Avira, companie de servicii software de securitate

cibernetica, cu privire la achiziția BullGuard.

În aceeași formula a fost coordonat și mandatul prin care s-a oferit asistența juridica companiei americane

ThoughtWorks cu privire la achiziția Gemini Solutions, o companie romaneasca de software.

Cei doi avocați au coordonat și proiectul prin care a fost asigurata consultanța de specialitate companiei

page 2 / 9

http://www.legiteam.ro
http://www.legiteam.ro
https://www.stratulat-albulescu.ro/ro/ana-maria-kusak/
https://www.stratulat-albulescu.ro/ro/cristina-man/
https://www.stratulat-albulescu.ro/ro/silviu-stratulat/


www.bizlawyer.ro
Un proiect al Bullet Media & 648 Group
2021-03-10 09:19:41

GapMinder Venture Partners cu privire la investiția sa în Druid, companie specializata în dezvoltarea de asistenți

virtuali inteligenți (chatboți). Runda de finanțare în valoare de 2,5 milioane de dolari a fost condusa de GapMinder

și a inclus și un alt fond de investiții cu capital de risc local, Early Game Ventures, un investitor mai vechi în

startup-ul Druid.

Un alt proiect important a vizat asistența juridica acordata fondului de investiții GapMinder Venture Partners cu

privire la investiția suplimentara în Deepstash, un start-up românesc de dezvoltare personala. Runda de finanțare a

fost condusa de fondul de capital de risc din Londra, Connect Ventures, și a însumat trei milioane de dolari, bani

ce vor fi folosiți de companie pentru dezvoltarea ulterioara a platformei în vederea creșterii numarului de

utilizatori. Echipa Stratulat Albulescu a fost coordonata de Silviu Stratulat și Cristina Man, ambii cu o

experiența semnificativa pe piața de venture capital și în sectorul tehnologiei.

De asemenea, Cristina Man a coordonat proiectul de asistența juridica acordata fondurilor de capital de risc

GapMinder Venture Partners și DayOne Capital, cu privire la investiția lor comuna în startup-ul românesc

Soleadify, dar și pe cel de asistența juridica acordata companiei GapMinder Venture Partners cu privire la

investiția în Cartloop, un startup care activeaza în zona de e-commerce. Finanțarea s-a ridicat la 300.000 euro și va

fi utilizata pentru optimizarea produsului, fondatorii start-up-ului urmarind creșterea numarului de clienți și

extinderea pe plan global.

Galeria dosarelor finalizate cu success în care coordonarea a fost asigurata de Cristina Man împreuna cu Silviu

stratulat include și asistența juridica acordata startup-ului CODA Intelligence în cadrul unei runde de finanțare de

tip Seed de 800.000 euro, asistența juridica acordata startup-ului Beez în cadrul unei runde de finanțare de tip Seed

de 1,2 milioane de euro și asistența juridica acordata companiei Glory Ltd cu privire la investiția în Acrelec Group

SAS, lider în soluții tehnologice adresate restaurantelor cu servire rapida și industriei de retail.

La rândul sau, Ana-Maria Kusak are în portofoliul sau de proiecte foarte multe dosare notabile. În aceasta

categorie se înscrie asistența juridica acordata companiei CCBA Verwaltungs GmbH, parte a grupului german

Aunde, lider pe piața internaționala în dezvoltarea și fabricarea de materiale textile inovatoare și huse pentru

scaune, în legatura cu procedura de autorizare de catre Consiliul Concurenței a preluarii companiei Reinert

Kunststofftechnik SRL, dar și asistența juridica acordata companiei The Rohatyn Group cu privire la investiția în

Amethyst Radiotherapy Limited. SAA a asistat clientul cu privire la respectarea cerințelor relevante de autorizare a

tranzacției de catre Consiliul Concurenței din România.

Un alt proiect de succes coordonat de Ana-Maria Kusak este cel care a vizat asistența juridica acordata în

legatura cu achiziționarea activitații de publishing aferente marcilor „ProSport” și „ProMotor”. Tranzacția a inclus

de asemenea preluarea domeniilor de internet asociate și echipamentelor folosite în activitatea privind operarea

marcilor în cauza, incluzând și transferul personalului aferent activitaților respective. În plus, echipa coordonata de

Ana Kusak a oferit asistența juridica și în legatura cu achiziția tuturor activitaților de publishing ale „Gandul”, „

Apropo”, „Ce se intampla doctore” (CSID), „Descopera” și „Go4IT” de la Mediafax.

De asemenea, avocatul a coordonat mandatul care a implicat asistența juridica acordata World Class Romania S.A.

cu privire la diverse aspecte legate de marci și licențe. Echipa a asistat, de asemenea, compania de fitness în

evaluarea marcii românești „Word Class” și atribuirea acestei marci catre World Class Romania SA.

Echipa coordonata de Partenerul SAA a oferit asistența juridica Drop & Go, în procesul de dezvoltare a aplicației

create de aceștia, cu privire la acordul de servicii de dezvoltare software, asigurându-se ca drepturile Drop & Go

sunt protejate eficient, cu un accent special pe drepturile de proprietate intelectuala ale firmei.

Lista proiectelor coodonate de Ana-Maria Kusak include și asistența juridica acordata Florentino Delure S.R.L.,

un producator de îmbracaminte din Moldova, în cadrul procesului de înregistrare a marcii internaționale
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„FLORENTINO DELURE”, asistența juridica acordata Î.M. Vinaria Purcari S.R.L. în asigurarea protecției

portofoliului sau de marci comerciale, prin urmarirea procedurilor de opoziție în fața Oficiului Uniunii Europene

pentru Proprietate Intelectuala și a Oficiului de Stat pentru Invenții și Marci împotriva cererii de înregistrare a

marcilor comerciale similare cu cele deținute de companie, asistența juridica acordata PREMIER IMOBILIAR

ACTIV S.R.L., în procesul de protejare cu succes a portofoliului lor de marci comerciale, asistența juridica

acordata BRAIN UP COLLECTIVE SRL, o cunoscuta companie de publicitate, branding și rebranding, în

procesul de obținere a drepturilor banești de la un colaborator care refuza sa plateasca suma datorata pentru

serviciile prestate de catre clientul nostru pentru a crește vizibilitatea marcii, precum și în crearea întregii strategii

de branding pentru clientul respectiv și asistența juridica acordata Asociației Bergman, creatorul Bergman - Nature

Kindergarten, un concept inovator al unei abordari naturale, holistice privind educația și dezvoltarea umana, în

procesul de implementare a conceptului sau în diferite orașe din România.

 

 Intra pe portalul de concurența pentru mai multe articole referitoare la proiectele avocaților din aceasta arie de practica

 

         

Cu o experiența de peste 20 de ani în profesie, Ana Maria Kusak este una dintre doamnele avocat din România

care și-a construit o cariera solida în domeniul juridic, remarcându-se ca avocat specializat în Concurența și

Proprietate Intelectuala.

Ana Maria considera ca în aceasta profesie conteaza și cum și cât lucrezi și cu cine. „Eu am fost norocoasa tot

timpul, înca de când eram stagiar, sa lucrez cu oameni extrem de bine pregatiți și cu care am (și astazi) relații reale

de prietenie. Pentru mine a contat enorm pe cine am avut alaturi, de la cine am învațat meserie. Însa, fara doar și

poate, nu poate fi vorba numai de asta. Cred ca în primul rând trebuie sa îți placa ce faci. Daca îți place ce faci,

atunci faci bine. Am exemple în jurul meu, chiar în echipa mea, de avocați care, dupa trei ani de practica, sunt la

nivelul la care eu eram, poate, dupa cinci-șase ani. Este adevarat ca și contextul este diferit, accesul la informație

astazi nu este comparabil cu cel de acum 15-20 de ani. Pentru mine, la începutul carierei, sa faci o cercetare

însemna sa te duci în biblioteca și sa deschizi carți, azi lucrurile sunt foarte diferite”, explica Partenerul SAA.

Din punctul sau de vedere, dedicația ramâne esențiala. „Oamenii care reușesc în meseria asta sunt acei oameni care

valorizeaza ce fac, care trateaza lucrurile cu multa seriozitate și care dau, de fiecare data, tot ce au mai bun. Nu știu

daca meseria asta se fura sau nu… Avocatura este una din acele meserii în care tradițional crești lânga un

“maestru”. Deci, probabil ca se și fura, oarecum, însa în sensul în care daca iubești avocatura, atunci admirația pe

care o simți fața de cineva care o practica cu seriozitate și, de ce nu, cu stil, poate fi inspiraționala. La mine așa a

fost. Însa, cel mai corect ar fi sa spunem ca se învața. Avocatura se învața. Nu litera legii, deși acela este, în  mod

evident, fundamentul, ci cu fiecare experiența în parte, pâna când îți dai seama ca vezi deja drumul cu un pas

înainte. Sau doi, sau chiar mai mulți”, subliniaza avocatul.

Parcursul profesional pe care Ana-Maria Kusak l-a avut i-a permis sa învețe foarte multe și sa „fure” meserie de

la alți avocați. Ea a acumulat experiența semnificativa în ariile de practica în care s-a specializat, lucrând timp de

peste opt ani la firma de avocatura Mușat și Asociații, trei ani în cadrul biroul de avocatura Clifford Chance din

București și cinci ani în calitate de Partener și Coordonator al departamentului de Concurența și Proprietate

Intelectuala din cadrul societații de avocatura Mareș/Danilescu/Mareș.

De-a lungul timpului, Ana a acumulat experiența semnificativa în Dreptul Concurenței, fiind implicata în tranzacții

majore. Astfel, Ana a acordat asistența juridica, asigurând reprezentarea în fața Consiliului Concurenței, atât

clienților locali, cât și celor internaționali, în legatura cu diverse aspecte de dreptul concurenței, cum ar fi proceduri

complexe de autorizare a concentrarilor economice, aspecte de antitrust (practici anticoncurențiale și abuz de

poziție dominanta) în diverse industrii (transport, automobile, Pharma, FMGC, doar pentru a numi câteva), precum

și cu privire la probleme specifice legate de ajutorul de stat. Ana a  dezvoltat și programe de training pe teme de
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antitrust, adaptate nevoilor clienților.

Cu o experiența de peste 16 ani în calitate de consilier pe probleme de Proprietate Intelectuala (marci), certificata

de Oficiul Român pentru Invenții și Marci (OSIM) și avocat specializat în marci și desene industriale (înregistrata

la Oficiul Uniunii Europene pentru Proprietate Intelectuala - EUIPO), Ana a acordat asistența juridica atât

companiilor naționale, cât și celor internaționale cu privire la aspecte variate de proprietate intelectuala, inclusiv

aspecte legate de protecția marcilor, desenelor și modelelor industriale, probleme complexe legate de drepturile de

autor, asigurând inclusiv colaborarea cu Oficiul Român pentru Drepturile de Autor, dar și cu organismele de

gestiune colectiva (UDMR-ADA, CREDIDAM, COPYRO, UPFR, COPYRO, UPFR, COPYRO, UPFR, etc.)

Experiența Anei include și acordarea de asistența juridica companiilor din sectorul publicitar, mass-media, PR &

Comunicare, având experiența semnificativa în domenii specifice industriei, inclusiv reprezentarea intereselor

clienților în instanța sau în fața instituțiilor relevante, cum ar fi Consiliul Național al Audiovizualului (CNA),

Consiliul Român pentru Publicitate (RAC) etc.

De asemenea, Ana are o experiența semnificativa în domeniul Life Sciences, acordând asistența juridica

companiilor naționale și internaționale, care activeaza pe piața farmaceutica, echipamente medicale și cosmetice cu

privire la diverse aspecte legate de industrie, inclusiv în relațiile cu autoritațile relevante din acest domeniu:

Agenția Naționala a Medicamentului și Dispozitivelor Medicale din România și Ministerul Sanatații.

Oamenii au fost cei care au determinat-o sa aleaga Stratulat Albulescu

Intrarea sa în echipa Stratulat Albulescu s-a produs la începutul anului 2017, dupa ce societatea la care fusese

partener în ultimii cinci ani își conturase direcția de activitate catre zona dreptului penal, iar specializarile sale

(dreptul concurenței și dreptul proprietații intelectuale) erau greu de susținut.

„Nu a fost o decizie ușoara, însa eram convinsa la acel moment ca tot ce îmi doresc este o practica mica, tip

boutique, eram pregatita pentru asta iar o noua colaborare cu o societate de avocați nu intra în planurile mele.

Împreuna cu mai tânara mea colega, Elena Stan, cu care colaborasem și în ultimii ani, am ales sa ne putem

concentra pe ariile de practica în care câștigasem experiența considerabila, eram entuziasmate, aveam un sediu

foarte potrivit, lucram intens la construirea brand-ului Kusak & Partners, țin minte ca tocmai ne hotarâseram

asupra culorilor de identitate când, o alta fosta colega care colabora acum cu SAA, mi-a telefonat spunându-mi ca

Silviu Stratulat dorește sa avem o întâlnire. Marturisesc ca, la acel moment, știam puține despre societate și

aproape nimic despre avocații care o înființasera. În plus, nimic nu ma putea convinge sa renunț la planurile pe care

le aveam, or, cel puțin așa credeam. Dupa întâlnirea cu Silviu, în care marturisesc ca m-a impresionat (ca de altfel

și în ziua de azi) cu energia lui proverbiala dar și cu viziunea asupra modului în care vedea dezvoltându-se aceasta

societate, am acceptat o noua întâlnire cu Andrei (Albulescu) și restul partenerilor. Și asta a fost tot. Pentru ca de la

acea masa, m-am ridicat convinsa ca ei sunt oamenii lânga care îmi doresc sa lucrez, ca valorile lor sunt exact așa

cum trebuie sa fie, în viziunea mea. Așa ca daca ar fi sa raspund într-un cuvânt la aceasta întrebare “care sunt

motivele pentru care ați ales SAA” aș face-o fara ezitare: Oamenii”, povestește Ana-Maria Kusak (foto).

Referindu-se la avantajele colabararii sale cu Stratulat Albulescu, ea subliniaza faptul ca în cei 20 de ani de practica

în avocatura nicaieri nu s-a simțit mai confortabil decât aici. „Meseria asta e foarte frumoasa, însa nu cred ca exista

vreun coleg care sa nu poata confirma cât e de grea, câteodata. Lungi ore de munca, urgențe care nu vin niciodata

(dar niciodata!) singure, stres, etc. Echipa aceasta (atât oamenii pe care i-am gasit aici, cât și cei care ni s-au

alaturat între timp), echipa mea minunata de fete (așa s-a nimerit deocamdata, sa fim numai fete, eu le supranumesc

Charlie’s Angels, sunt incredibile), ma ajuta sa ma bucur în fiecare zi de munca noastra. Nu cred ca exista noroc

mai mare decât sa faci ceea ce îți place, într-un context care sa îți faca placere”, nuanțeaza avocatul.

page 5 / 9



www.bizlawyer.ro
Un proiect al Bullet Media & 648 Group
2021-03-10 09:19:41

În opinia sa, creativitatea și viziunea sunt extrem de importante pentru un avocat. Pe o fundație cât mai solida de

cunoaștere a legii, de experiența considerabila, atunci devin oarecum esențiale. La fel ca și capacitatea de

argumentare. Ana Maria atrage atenția ca clienții nu cauta un avocat care sa le spuna (doar) ce prevede legea, sau

cel puțin nu când e vorba de dreptul afacerilor.„ Clientul, ca sa aiba încredere în tine, trebuie sa se simta înțeles pe

deplin. Și ca sa fii convingator, eu cred ca viziunea și creativitatea sunt extrem de importante. De multe ori, în

cursul unui proiect, apar situații neașteptate, trebuie sa ai capacitatea de a improviza, daca este cazul. Și asta în

condițiile în care experiența mea de litigant este foarte limitata, ma gândesc ca pentru colegii noștri care fac litigii

este cu atât mai importanta”, precizeaza Partenerul SAA.

În evoluția unui avocat, munca va reprezenta întotdeauna fundamentul în evoluția unui avocat. „În procente, peste

90%, dupa parerea mea. Sigur ca este extraordinar sa ai talent, însa am vazut destui tineri avocați talentați care au

ratat pentru ca nu au muncit, niciodata invers”, puncteaza Ana.

Ana-Maria Kusak se considera norocoasa nu doar în plan profesional, ci și în plan personal, având norocul de a

gasi un echilibru între cele doua aspecte importante ale vieții sale. „Eu ma consider extrem de norocoasa, atunci

când s-a nascut fata noastra, am contat pe ajutorul tatalui ei, care m-a susținut. Dar a fost o situație foarte

particulara, cum spuneam, un mare noroc ca ne-am permis asta. Nu știu ce aș fi facut daca soțul meu ar fi avut un

serviciu cu “program fix”, cu siguranța ar fi fost mult mai greu. Revenind, da, este adevarat, profesia aceasta cere

sacrificii în zona vieții personale, fara îndoiala. Însa nu mai mult decât alte profesii, ma gândesc. Cred ca sunt doua

aspecte diferite ale vieții, pe care le prioritizezi în funcție de cine ești și de ce îți dorești cu adevarat. Cheia este sa

ajungi la acel echilibru, atât de necesar.Oricum, dupa experiența anului care tocmai s-a încheiat, cred ca vedem cu

toții puțin diferit noțiunea capacitații de a fi mai aproape de familie. Cred ca puteam și nu știam”, arata avocatul.

Ana spune ca 2020 a fost un an greu, venind, pentru ea, și dupa un 2019 greu. „S-au cam adunat. Însa acest an

“altfel” m-a pus în situația în care a trebuit sa privesc în fața lucruri pe care nu le-aș fi privit în mod obișnuit, m-a

obligat sa ies din rutina, sa nu ma mai pot ascunde în spatele ei și ce a ieșit din asta a fost un mare câștig  Am

învațat multe despre noi, cu toții, în acest an, în special ca totul se poate, cu puțina bunavoința”, declara Partenerul

SAA.

Cristina Man: Fara o fundație puternica, nu avem pe ce construi 

Cristina Man este avocat asociat (Partener) în cadrul departamentului de Drept Societar, Drept Comercial, Fuziuni

& Achiziții al Stratulat Albulescu.

Cu o experiența semnificativa în dreptul societaților comerciale, în general, Cristina ofera asistența juridica atât

clienților locali, cât și celor internaționali cu privire la aspecte de zi cu zi (day-to-day), restructurare corporativa,

transferuri de active, optimizarea afaceriilor prin fuziuni, absorbții, divizari sau alte operațiuni specifice.

Cu peste zece ani experiența în avocatura, Cristina s-a axat, în ultima perioada, în special pe tranzacții M&A din

sectorul Tech, fiind totodata și co-coordonatoarea grupul dedicat acestei specializari în cadrul departamentului de

M&A al SAA.

Având o abordare creativa și fiind mereu orientata spre soluții, Cristina a asistat clienți activi în diverse industrii,

cu un accent deosebit pe sectorul tehnologic. Ea asista companii de top din piața – producatorii unora dintre cele

mai moderne tehnologii din lume - iar gama ei de clienți include de la multinaționale și companii de tehnologie

(precum Brillio, Glory Ltd.), fonduri de investiții (Gapminder VC, DayOne Capital, Resource Partners, The

Rohatyn Group, Corporate Finance House), start-up-uri (CODA Intelligence, Beez, Xvision, Ialoc) la fondatorii lor

(Pitech, Froala) și utilizatorii de servicii tehnologice.
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Mai mult, Cristina a acumulat o vasta experiența în cadrul numeroaselor proiecte complexe în care a fost implicata

și unde a coordonat toate etapele tranzacțiilor, începând cu schițarea structurii tranzacțiilor, analize juridice de tip

due-diligence, precum și structurarea, redactarea și negocierea documentelor tranzacțiilor, întreprinderea acțiunilor

de finalizare a acestora și monitorizarea acțiunilor post-tranzacție.

De-a lungul timpului, aptitudinile Cristinei au fost intens recunoscute și laudate, atât de catre clienții firmei de

avocatura, cât și de catre directoarele juridice de specialitate. Conform Legal 500 - ediția 2018, Cristina a fost

apreciata pentru abordarea sa pragmatica, precum și pentru „etica și cunoștințele sale extraordinare”.

Ea s-a alaturat echipei Stratulat Albulescu în urma cu șase ani. „La acel moment, am simțit nevoia sa fac o

schimbare și sa pun un pariu în favoarea carierei mele. Am ales o societate de avocatura de dimensiuni mai mici (la

acel moment), pentru ca îmi doream sa fiu parte dintr-o „aventura”. Știam puține lucruri despre Silviu Stratulat și 

Andrei Albulescu la acel moment, dar dupa primele întrevederi cu ei, am simțit ca poate fi locul meu în aceasta

echipa, fiind nu doar o oportunitate sa cresc eu, ci și sa contribui la construirea și dezvoltarea echipei. Cred sincer

ca a fost una din cele mai bune alegeri pe care le puteam face atunci, iar obiectivele mele de dezvoltare

profesionala, dar și personala, au fost atinse și au continuat, în mod natural, sa evolueze și ele odata cu evoluția

mea”, povestește Cristina.

Facând aceasta alegere, avocatul subliniaza faptul ca astazi a ajuns sa lucreze într-o echipa tânara, dinamica,

inteligenta și creativa.

Pentru ea, oamenii alaturi de care muncește sunt esențiali, în aceasta profesie, fiind elementul de baza al unui

produs calitativ.

„În plus, societatea este în continua creștere și dezvoltare, oferind platforma perfecta pentru expunere pe piața

oricarui avocat dispus sa munceasca și care cauta sa își consolideze cariera. Proiectele abordate sunt dintre cele mai

variate și aici nu pot sa nu menționez proiectele din zona de tehnologie, unde ne consolidam ca un jucator veritabil

și unde mi s-a creat ocazia de a contribui la construirea și dezvoltarea unei practici. Oportunitatea muncii de

pionierat îmi va surâde întotdeauna, fiind o fire mereu în cautare de perfecționare și de extindere a orizonturilor.

Nu în ultimul rând, simt ca în cadrul echipei ca mi-a fost susținuta abordarea creativa și ca modul de abordare al

proiectelor se pliaza perfect unui perfecționism ce ma caracterizeaza, fiind acel avocat ce nu poate sta liniștit pâna

ce nu soluționeza orice speța îi ajunge pe masa”, mai spune Partenerul SAA.

Echipa din spatele unui avocat este foarte importanta

 Cristina își amintește ca atunci când a debutat în profesie a fost  aruncata în apa și a fost lasata sa înoate, primind însa susținere și o 

încredere extrem de mare din parte primilor sai coordonatori. „Dupa  peste zece ani de practica, nu știu daca la acel moment am meritat 

încrederea ce mi s-a aratat, dar în final ce conteaza este ca am reușit  sa gestionez respectivele situații, reușind sa ma dezvolt ca un avocat 

mai bun, mai experimentat și mai încrezator”, precizeaza Partenerul SAA.

Astazi, în relația sa cu avocații tineri, Cristina încearca sa se  gândeasca la ce i-a placut ei, dar și la ce i-a lipsit, și se adapteaza  pornind de

aici. „Cred ca și celui mai stralucit avocat, fara echipa  potrivita în spate, îi va fi foarte greu sa își valorifice potențialul.  Fiecare dintre noi

avem chestiuni de învațat, deopotriva de la cei mai  experimentați, dar și de la cei mai tineri decât noi. O minte deschisa  poate fi o cheie a

succesului”, menționeaza avocatul.

 Cristina Man (foto) este de parere ca, în formarea unui avocat, cel mai  important aspect este baza solida de cunoștințe. „Fara o fundație 

puternica, nu avem pe ce construi. Profesia de avocat poate fi  romantizata, dar trebuie sa avem în vedere ca este în primul rând o  profesie

ce implica mult efort și ani grei de studiu pentru acumularea  cunoștințelor necesare. Apoi, pe aceasta fundație, vin celelalte  aspecte.

Deopotriva capacitatea de sinteza și de analiza, gândirea  logica, capacitatea de argumentare și abstractizare, dar și aspecte ale  laturii
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creative, precum imaginația, inovația, sclipirea de moment. A fi  un avocat bun este rezultatul unei munci continue, în care cauți sa te 

dezvolți profesional, în special, dar și intelectual în general.  Subliniez ca avocatura este o profesie intelectuala, nu este munca  repetitiva și

previzibila, și de asta îți sunt solicitate veleitați  diverse. Succesul, pentru mine, vine în primul rând din înțelegerea ca  mereu exista loc de

dezvoltare și de acumulare de noi cunoștințe, din  respectul fața de munca proprie și fața de clienți, și, de ce nu, din  dorința de

perfecționare. Nu cunosc avocați care sa fi muncit mult și sa  nu fi cunoscut succesul într-o forma sau alta. Talentul, creativitatea,  simțul

juridic sunt însa bonusuri ce ar putea face diferența între un  avocat bun și un avocat excepțional. Cu toate acestea, celor carora le  vin

lucrurile poate prea ușor risca sa se piarda pe drum. Voi folosi o  analogie cu sportul pentru a-mi clarifica poziția. Exista un jucator de  tenis

australian, care are un talent monumental. Etica muncii sale –  recunoscuta, de altfel, chiar de catre acest sportiv – este cel puțin 

îndoielnica. Sigur ca are rezultate foarte bune și este top în lume, dar  este în același timp imprevizibil și cu rezultate inconsistente. Dar 

daca talentul sau ar fi fost dublat de munca pe masura, nu ar fi fost  doar top, ar fi fost în fruntea clasamentelor și ar fi putut domina 

circuitul alaturi de jucatorii consacrați. Pe de alta parte, recent  finalistul de la Australian Open joaca un tenis poate nu foarte placut  estetic,

și e greu de remarcat talentul nativ în loviturile sale. Are  însa o etica a muncii incredibila. De aceea, deși ambii jucatori din  exemplul meu

au vârste apropiate, cel din urma se poate lauda ca fiind  top 3 mondial și un pretendent la orice titlu. Cam aceasta e diferența  între talent

pur și munca”, detaliaza avocatul.

Ea amintește faptul ca fiecare individ are propriile definiții ale  succesului, la fel cum fiecare dintre noi avem și prioritați, ocupații  și

interese personale unice. Succesul profesional este mai ușor de  cuantificat, iar cel personal este pliat pe valorile fiecaruia dintre  noi.

„Pentru mine, asta se traduce în a nu amesteca cele doua și a  menține anumite laturi ale vieții personale cu totul private (i.e.,  relațiile

personale). Dar, aceeași motivație și putere de lupta care ma  conduce în viața profesionala, îmi definește și abordarea planurilor  personale.

Spre exemplu, în anul 2020, am alergat alaturi de alți cinci  alergatori la o cursa virtuala, tip ștafeta, ce a presupus parcurgerea  unei distanțe

cât mai lungi în termen de 32 ore de alergare continua.  Împreuna cu echipa – în întregime sportivi amatori – am ocupat un  onorabil loc 20

la nivel mondial, deși multe dintre echipele fruntașe  erau formate din sportivi de performanța. Fiecare femeie își definește  și masoara

reușitele în plan profesional și personal conform valorilor  proprii. Cred ca, simplificând, succesul vine din a te dedica pasiunilor  tale cu

aceeași dârzenie pe care o abordezi în plan profesional”,  explica Partenerul SAA.

Deși anul 2020 s-a încheiat, Cristina Man spune despre ea ca nu a  încheiat de tras învațaminte din perioada traita. „Exista acel proverb 

simplu dar atât de elocvent, care spune sa nu zici „hop” pâna nu sari  gardul. Eu cred ca înca nu am sarit „gardul” 2020 și înca avem lecții

de  învațat despre lume și despre noi. Înca avem de munca sa acceptam  realitatea curenta și, mai ales, sa înțelegem pe deplin timpurile pe 

care le traim. Poate în 2022 va fi un moment mai prielnic pentru a vorbi  despre concluziile perioadei pe care înca o traim. Aș sublinia doar

ca  este perfect în regula și sa nu fi avut revelații existențiale, dar sa  putem spune, cu fruntea ridicata, ca am supraviețuit”, declara avocatul.

 

Irina Petre, un avocat cu o reputație remarcabila în dreptul energiei și în infrastructura

Irina Petre s-a alaturat echipei Stratulat Albulescu în anul 2018, la ora actuala fiind una dintre doamnele Partener

din cadrul firmei. Irina deține un portofoliu care indica un nivel impresionant de experiența în domeniul dreptului

energiei și al proiectelor de infrastructura (EPC).

De la debutul carierei sale în cadrul Taylor Joynson Garrett din Londra/ București și CMS Cameron McKenna, ca

avocat specializat în drept imobiliar, fuziuni si achiziții pâna la specializarea sa ulterioara în domeniul dreptului

energiei și al proiectelor de infrastructura, atât ca practicant independent, cât și  în calitate de consilier intern al

unor entitați precum Grupul de Companii E.ON, Grupul de Companii Wintershall/ Gazprom, și pâna la cel mai

recent proiect al sau, în calitate de avocat selectat de Comisia UE pentru a coordona restructurarea cailor ferate din

Serbia, Irina a dezvoltat o reputație formidabila în domeniile sale de activitate selectate.

De asemenea, Irina Petre (foto) a deținut timp de cinci ani, în cadrul companiei E.ON România, poziția de

coordonator al departamentului juridic, de dezvoltare a afacerii și de conformitate.
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Ulterior, Irina a activat timp de șase ani pentru E.ON Regenerable România ca director general, membru al

consiliului de administrație și coordonator al departamentului juridic.

Pe parcursul a 11 ani, Irina a oferit consultanța tuturor companiilor din grupul E.ON în domenii diferite de

activitate (energie nucleara, hidroenergie, unitați de cogenerare, eficiența energetica, electro-mobilitate, distribuție

și furnizare de electricitate și gaze, regenerabile). Ulterior, timp de aproximativ doi ani, a lucrat în cadrul

Hidroelectrica în calitate de coordonator al departamentului juridic.

În plus fața de portofoliul sau juridic remarcabil, Irina se bucura de o varietate de aptitudini. Ea este vorbitoare

nativa de limba germana, certificata ca interpret/ traducator de limba germana, vorbind de asemenea engleza,

franceza și italiana, precum și limba rusa.

Irina este calificata ca membru al grupului judiciar al World Rugby, deținând experiența ca expert juridic în cadrul 

Comisiei de Disciplina a Federației Române de Rugby.

Dar, poate cel mai interesant, Irina a revenit pe bancile facultații și a absolvit Universitatea Titu Maiorescu,

Facultatea de Psihologie, București în anul 2011. Dupa absolvire, Irina s-a specializat în terapia

cognitiv-comportamentala și psihanaliza, a predat cursuri de comunicare și negociere și a tradus din germana carți

de psihiatrie și psihanaliza.

Intra    pe LadyLawyer.ro și afla mai multe despre activitatea,                                                             preocuparile  și           proiectele           doamnelor        avocat     din   

cele       mai                       importante                    firme     de pe            piața           locala
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